



توصيات

بناءً على التوصيات التي صدرت من اللجنة المكلفة بغلق ملف مخيم العراق الجديد والتابع لمنظمة خلق الارهابية وبأمر من دولة رئيس الوزراء والقائد العام للقوات المسلحة على كافة الجهات المعنية بتطبيق هذه التوصيات والتنفيذ المباشر لهذه التوصيات ومن دون تأخير والالتزام بالتعليمات الصادرة من هذه اللجنة من قبل الجهات المعنية وتطبيقها بكل دقة.

ومن هذه التوصيات

- 1- التحرك العسكري والقيام بتطهير جزء من الاراضي التي تحتلها المنظمة وجعل الاراضي تحت السيطرة القوات العراقية
- 2- التحرك الاعلامي من اجل اطلاق الرأي العام على التجاوزات التي قامت بها هذه المنظمة الارهابية بامتلاكها الاراضي الزراعية للمواطنين المزارعين العراقيين
- 3- تحشيد الرأي العام في شيوخ العشائر وشخصيات في محافظة ديالى من اجل القيام بمظاهرات والمطالبة بحقوقهم واستعادة الاراضي التابعة لهم من تحت ايدي افراد هذه المنظمة الارهابية .
- 4- التحرك على المحاكم والقضاة من اجل رفع دعوى على المنظمة الارهابية ومطالبتهم بتقديم التعويضات المادية لاستغلالهم هذه الاراضي لسنوات عديدة

مع فائق الشكر والتقدير

د/ فرهاد نعمة الله حسين

ء /الامين العام لمجلس الوزراء

نسخة مله

- مكتب القائد العام للقوات المسلحة للتفضل بالاطلاع
- وزارة الدفاع للتفضل بالاطلاع
- قيادة صليوات بغداد للتفضل بالاطلاع
- قيادة صليوات ديالى للتفضل بالاطلاع

INSTRUCTIONS

Based on the instructions issued by the committee in charge of closure of camp New Iraq affiliated to the terrorist Khalq Organization, and upon the orders of Mr. Prime Minister and the Commander in Chief, all relevant agencies should implement these instructions with no delay and should be bound to the orders issued by this Committee and execute them quite precisely.

Some of the instructions are:

1. Military action for cleansing parts of lands that have been occupied by the Organization and placing these lands under the control of Iraqi forces.
2. Propaganda activities to educate the public opinion about the aggressions this terrorist organization has committed to take over the agricultural lands of the farmers.
3. To mobilize the public opinion among tribal sheikhs and personalities in Diyala province in order to stage demonstration and demand their rights for taking back their lands from this terrorist organization.
4. To take measures with regard to the courts and judges to lodge complaint against this terrorist organization and to ask it to pay compensation for using these lands for several years.

With thanks and gratitude

Farhad Ne'matollah Hussein

On behalf of the Secretary General of Council of Ministers

Cc:

- Office of the Commander in Chief, for information
- Office of Defense Ministry, for information
- Baghdad Operation Command, for information
- Diyala Operation Command, for information